
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Bronis³awa Korfantego

na 32. posiedzeniu Senatu
w dniu 7 maja 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra obrony narodowej Bogdana Klicha

W zwi¹zku z informacj¹ Ministerstwa Obrony Narodowej o zwiêkszeniu kontyngentu wojskowego
w Afganistanie oraz zg³aszan¹ przez ¿o³nierzy potrzeb¹ wymiany najs³abiej opancerzonych i nieodpor-
nych na miny amerykañskich samochodów HMMWV na KTO „Rosomak”, proszê o informacjê, jak
wygl¹da harmonogram wprowadzania na wyposa¿enie polskiej armii kolejnych pojazdów KTO „Roso-
mak”.

Chcia³bym nadmieniæ, i¿ w Wojskowych Zak³adach Mechanicznych w Siemianowicach Œl¹skich
nadal stacjonuje szesnaœcie pojazdów zakontraktowanych na rok 2008 i nieodebranych. Z moich infor-
macji wynika, ¿e pocz¹tkowo zg³aszany problem usterki napêdu wie¿ w tych pojazdach zosta³ pozytyw-
nie rozwi¹zany. Z zakontraktowanych na ten rok piêædziesiêciu oœmiu pojazdów, wed³ug komunikatu
ministerstwa, ma byæ odebranych jedynie czterdzieœci osiem.

Obecnie KTO „Rosomak” jest jedynym rodzimym pojazdem zapewniaj¹cym ¿o³nierzom bezpie-
czeñstwo podczas misji. Z kolei Pan Minister wielokrotnie deklarowa³, ¿e bezpieczeñstwo naszych
¿o³nierzy w Afganistanie jest priorytetem Ministerstwa Obrony Narodowej i rz¹du Rzeczypospolitej Pol-
skiej.

1. Czy nieodebranie w 2008 r. szesnastu sztuk i tegoroczne zmniejszenie o dziesiêæ liczby odbiera-
nych pojazdów oznacza redukcjê ca³kowitej liczby zakontraktowanych „Rosomaków”, czy te¿ przesuniê-
cie odbioru tych pojazdów na nastêpne lata?

2. Ile „Rosomaków” w poszczególnych latach planuje siê wyprodukowaæ i wprowadziæ do wyposa¿e-
nia polskiej armii?
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